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El projecte municipal de la CUP (Candidatura 
d’Unió Popular) Vandellòs i l’Hospitalet de 
l’Infant es basa en els següents apartats: 

1.- PRINCIPIS ÈTICS* I POLÍTICS 

*Ètica: és la forma que tenen les persones d’entendre les coses.  
 

  ​Els diners que cobra l’alcalde és com a màxim 2000 € al mes. 
 

Les persones de la CUP no cobren diners si estan a l’ajuntament             
en regidories. Els diners que puguin cobrar els donaran a l’assemblea local            
i a projectes. 
 

Les persones de la CUP no accepten regals: ni entrades per            
espectacles, ni mòbils, etc.  
 

La CUP no demana diners a cap banc. Els diners que té la CUP són                
de les persones del mateix grup. 
 

#4anys4alcaldesses​. Les persones de la CUP no volen estar sempre           
a l’ajuntament. Les persones de la CUP representen a les persones del            
poble. La CUP proposa que cada any hi hagi una alcaldessa diferent.  
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2.- CANDIDATES DE LA CUP VANDELLÒS I       
L’HOSPITALET DE L’INFANT 

ELECCIONS 26 DE MARÇ DE 2019 
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3.-  FUTUR POSTNUCLEAR  
 

Hem de pensar que farem quan tanquin les 
centrals nuclears. 

Volem energies renovables* 

*Energies renovables:  tenir energia de coses naturals 
com el vent, el sol, l’aigua. 

Volem crear nous llocs de treball amb els 
productes de la terra del municipi. 

Volem que l’ajuntament sigui el propietari del serveis bàsics 
com la neteja de carrers.  

 

FUTUR POSTNUCLEAR 
 

Fa 30 anys que tenim una Central Nuclear. Fa 30 anys que la             
central nuclear vella va tenir un accident i va tancar.  

El govern i les empreses de energia (Endesa, Iberdrola i Gas           
natural ) diuen  que en 15 anys tancaran les centrals nuclears. 

En 30 anys l’ajuntament no ha decidit res.  

Nosaltres volem saber que farem mentre no tanquin les centrals          
nuclears. 

També volem saber que farem quan tanquin les centrals nuclears i           
no tinguem tants diners.  

Hem de pensar com el poble tindrà diners i noves fonts d’energia.  
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Hem de pensar com treballarà l’ajuntament tenint menys diners.  

 
 
 
 
ACCIÓ POLÍTICA 
 

1. Tenir empreses que investiguin les energies renovables. 

2. Demanar que la Central Nuclear pagui més diners (impostos)         
a l’ajuntament abans que tanqui. 

3. Fer un pla per si de repent la Central Nuclear tanqui. Si tanca             
moltes persones es quedaran sense feina.  

4. Tenir un lloc on s’investiguin les energies renovables. 

5. Tenir un pla de pas de tenir Central Nuclear a no tenir Central             
Nuclear. 

6. Tenir un grup de treball que vigilin la central nuclear. Han de            
mirar que funcioni correctament.  

7. Volem que desmuntin la central nuclear que està tancada.  

 

ENERGIA, AIGUA I RESIDUS 
 

Fa 90 anys es va construir una empresa d’electricitat. 

Aquesta electricitat sortia d’un salt d’aigua. 

L’empresa es va fer gran i va construir un parc d’empreses           
elèctriques, nuclears i tèrmiques. 

Aquest parc està lluny d’on viu la gent. Això fa que portar la llum a               
les cases valgui més diners.  

Volem que les empreses d’elèctrica tornin a construir-se més a prop           
d’on les persones viuen.  
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Així la llum serà més barata.  

Volem que aquestes empreses siguin d’energies renovables.  

Quina energia renovable podem posar? Ho haurem d’estudiar. 

Tenim vent, sol, terra i aigua calenta.  

Volem energia renovable. Aquesta energia és més neta. Aquesta         
energia portarà nous llocs de treball.  

Volem que l’ajuntament faci projectes per tenir energia renovable al          
poble. Per exemple: energia del sol per escalfar l’aigua, energia del           
vent per fer electricitat. Volem que l’electricitat sigui de l’ajuntament.          
Volem que cada família tingui energia renovable a casa seva.  

No volem que es conegui Vandellòs i Hospitalet per la central           
nuclear. Volem que es coneguin els nostres pobles per tenir          
energies renovables.  

Farem un recull de totes les coses naturals que poden fer energia.            
Investigarem aquestes energies renovables per treballar amb elles.  

 

ACCIÓ POLÍTICA 
 

1. Volem tenir la nostra pròpia energia. Posarem molins de vent,          
plaques solars i caixes de biomassa*. Volem fer-nos l’energia i          
que sigui gratis per a totes.  

*biomassa: aliments que es transformen amb combustible (energia) 

2. Volem tenir empreses que instal·lin energies renovables.  

3. Volem que l’ajuntament sigui el propietari de la xarxa elèctrica.          
Volem que els veïns gestionin l’energia. 

4. Volem que l’aigua sigui de l’ajuntament. Ara l’aigua és d’una          
empresa privada. Hi ha persones que no poden pagar l’aigua.          
Volem que l’ajuntament ajudi a aquestes persones i que         
tinguin l’aigua més barata.  
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5. Volem que la recollida de la brossa es faci des de           
l’ajuntament. Ara l recollida la fa una empresa privada. Volem          
poder recollir la brossa porta a porta.  

6. Volem instal·lar caixes per posar la brossa orgànica (del         
menjar) i fer punts de compostatge* per a totes les veïnes. 

*Compostatge: transforma el menjar que tirem amb terra per als          
horts i jardins.  

SECTOR AGRARI* 

*Agrari: de la terra. 
 

Els últims 40 anys hem perdut camps i horts.  

S’ha perdut més de la meitat dels horts.  

Avui sols treballen 35 persones del poble amb horts.  

S’han perdut quasi totes les terres on hi pasturaven animals.  

Això ha passat perquè al pagès se li dona menys diners i a la botiga               
es vent més car.  

Volem que canviï la forma de fer hort.  

Els horts ara són molts grans i sols fan 1 aliment. Volem que els              
horts tinguin mes verdures i fruites diferents. Volem que es venguin           
al mateix poble.  

Volem tenir pastors/es amb animals que ajudin a tenir els boscos           
nets.  

 
 
ACCIÓ POLÍTICA 

1. Tenir una oficina on t’ajudin a fer els horts, a poder tenir            
animals i a poder netejar els boscos. Aquesta oficina t’ajudarà          
a tenir bé els camins i l’aigua.  
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2. Que els pastors i els serveis de prevenció de foc treballin           
junts. Volem que el animals puguin netejar els boscos i evitar           
que s’hi posi foc.  

3. Ajudar a que les persones puguin treballar com a pageses,          
pastores, etc.  

4. Tenir espais separats entre els boscos i els pobles. Aquests          
espais ajuden a que el foc no avanci.  

5. Facilitar procediments i espais de venda directa per als         
productes elaborats pels pagesos i ramaders del municipi. 

6. Ajudar a fer nous tipus d’horts ecològics.  

7. Ajudar tenir millor els boscos. Farem plans per a que els veïns            
puguin millorar els boscos de les seves terres.  

8. Tenir a les escoles i residències aliments fets al poble. Volem           
que es mengin aliments ecològics en les festes.  

9. Tenir una Cooperativa diferent. Fer que la Cooperativa de         
Vandellòs sigui Agra Forestal* 

*Agra forestal: que també tingui coses que es facin de la           
neteja dels boscos. 

 

INDÚSTRIA i SERVEIS 
 

Moltes de les empreses que tenim són de serveis. 

No tenim quasi empreses de productes.  

Als pobles de muntanya no hi ha espais adaptats per empreses.  

 
 
ACCIÓ POLÍTICA 
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1. Volem que al polígon Les Tàpies hi hagi empreses que facin           
energia renovable. També volem que hi hagi empreses que         
facin productes d’horta, de pastura, de neteja de boscos. 

2. Posar a les cases abandonades de Vandellòs empreses per al          
poble. 

3. Ajudar a que les empreses que vulguin tenir energies         
renovables. 

 

TURISME 
 

La gent ens coneix per tenir espais naturistes. 

No ens coneixen per totes les platges que tenim. 

Tampoc ens coneixen per les muntanyes que tenim. 

Volem que les nostres platges i muntanyes ens agradin.  

Si ens agraden a nosaltres, els agradarà al turista.  

 
 
 
ACCIÓ POLÍTICA 
 

1. Arreglar els camins de pedres. Volem millorar les coves i les           
pintures prehistòriques. Volem que els punts d‘aigua siguin        
millors. Volem que tots això estigui senyalitzat. 

2. Volem que les persones vulguin anar als pobles de la          
muntanya. Volem que la gent conegui que fan a les nostres           
escoles, que es fa als horts i que es fa als boscos. 

3. Tenir llocs per anar a dormir als pobles de muntanya. Volem           
que s facin activitats als llocs naturals i amb historia. 
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4. Ajudar a l’associació Amics de la platja naturista del Torn.          
Volem millorar el lloc de la Rojala.  

5. Millorar la platja de l’Arenal. Volem que tingui activitats         
respectant la natura. 

6. Tenir aparcaments per autocaravanes.  

 

URBANISME i ORDENACIÓ DEL TERRITORI 
 
Volem que no hi hagin cases abandonades.  
No volem que es facin grans edificis per estar buits.  
Volem que tothom pugui tenir una casa on viure dignament.  
 
 

ACCIÓ POLÍTICA 
 

1. Fer una llista de les cases abandonades que puguin caure.          
Fer que aquestes cases siguin de ‘ajuntament. Arreglar les         
cases abandonades per a persones que no tinguin casa.  

2. Volem el Tramvia que va de Tarragona a Hospitalet de l’Infant.           
Aquest tramvia anirà per la via de trens que ara hi ha.  

3. Fer que la gent del poble pugui decidir com han d’anar les            
cases (Pla d’Ordenació Urbanística). Fer que es respectin els         
espais naturals. 

4. Millorar els camins del riu, dels boscos, dels horts per a que            
les persones els gaudeixin.  

5. Millorar el Coll de Balaguer. 

6. Demanar que les persones del poble decideixin que volen fer          
als pobles abandonats.  

7. Tenir un espai verd i natural a l’Arenal (Cova del Gat, Cala            
d’oques) 
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4.-  SALUT i SERVEIS 
SOCIALS 
Volem que les residencies i els 
centres de dia siguin de l’ajuntament.  

Volem que les persones que tinguin 
menys diners també puguin anar a la 
residencia.  

També que puguis tenir el metge i els 
especialistes que necessitis a casa.  

 

SALUT 
 

Millorar la salut ens ajuda a cuidar-nos.  

Volem que es cobreixin totes les necessitats de salut.  

Que al centre mèdic hi hagi més atenció i més hores. També volem             
que hi hagin més especialistes.  

També volem que el metge i els especialistes puguin anar a casa            
teva si ho necessites.  

Millorar la qualitat de la salut.  

Volem que al metge hi pugui anar tothom.  

No volem que hi hagin diferencies entre homes i dones.  

No volem que hi hagi diferencies entre les persones que tenen més            
diners i les que en tenen menys.  

Que les persones participin al Consell Municipal de la Salut i dir que             
és important treballar.  
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ACCIÓ POLÍTICA 

1. Que les residències i els centres de dia siguin de l’ajuntament.           
Volem que totes les persones puguin anar-hi i no nomes les           
persones que s’ho puguin pagar. 

2. Volem que les persones puguin rebre a casa els serveis          
mèdics i especialistes. 

3. Fer-li un estudi a l’empresa SAGESSA. Adaptar els serveis a          
les necessitats de les persones. 

4. Que l’ajuntament tingui els serveis sociosanitaris. 

5. Que les persones participin al Consell Municipal de la Salut.  

6. Tenir mes serveis al centre mèdic. Per exemple: pediatria,         
ginecologia, etc. Tenir més hores d’atenció al centres mèdics.  

7. Educar a les persones a l’escola en igualtat i inclusió* 

*Inclusió: que totes les persones puguin participar. 

8. Fer reunions entre els serveis psicopedagògics* de les        
escoles.  

*Psicopedagògics: persones que ajuden en les diferents etapes on         
s’aprenen coses. 

9. Tenir menys diferències entre les persones a nivell de salut          
(Pla Municipal d’Educació en Salut). 

 

SERVEIS SOCIALS 
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Volem que hi hagi més grups de persones voluntàries.  

Vivim moltes persones en situacions molts diferents. Persones que         
treballen, persones que no treballen. Persones que tenen casa,         
persones que no en tenen, etc. 

Volem que tothom pugui estar informat. I si tens dubtes rebis           
resposta. 

Tenir un espai que tothom pugui anar-s’hi a informar i a preguntar.  

Volem que s’aculli a les persones noves que arriben als pobles. 

 

ACCIÓ POLÍTICA 

1. Tenir pisos per a tothom a preus baixos. 

2. Tenir una oficina de Drets Social. Volem que les persones          
estiguin informades i acompanyades. 

3. Fer una llista dels edificis dels banc que estiguin buits. Volem           
que en aquestes cases hi visqui gent. 

4. Volem que hi hagi més voluntaris. 

5. Que l’ajuntament tingui pisos d’urgència per aquelles       
persones que no tinguin casa fins que en puguin tenir una.  

6. Que s’acull eixí a totes les persones noves del poble, vinguin           
del poble que vinguin. Volem ajudar-les a que puguin estudiar,          
treballar, que tinguin un lloc on viure i que se’ls ensenyi la            
llengua. 

7. Volem que el menjar que sobra de les escoles, residències,          
etc. es pugui donar a fundacions socials. 

8. Totes les empreses del poble i treballin persones amb         
discapacitat (complir la LISMI). 

9. Volem que el tanatori i els seus serveis siguin de l’ajuntament.  
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10. Volem que es millorin les relacions dels serveis de la          
comarca amb els del poble.  
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5.- CULTURA POPULAR, 
ENTITATS, EDUCACIÓ i 
 LLENGUA  
 

Volem que tothom tingui accés a 
l’educació. 

Volem que les entitats es gestionin elles. 

Volem que el que facin se’n beneficiï tot 
el poble. 

 

CULTURA POPULAR 

Que les associacions presentin projectes. 

Volem que aquests projectes siguin interessants per a tot el poble. 

 

ACCIÓ POLÍTICA 

1. Que tothom pugui participar d ela cultura. Volem que la cultura es             
faci al carrer. 

2. Crear comissions de festes. Volem que les comissions de festes           
organitzin les festes del poble. 

3. Que les associacions rebin els diners en funció del projecte que            
presentin. 

4. Protegir les coses que són d’interès per a tot el poble. Aquestes             
coses ara estan abandonades. 

5. Donar altres opcions als diferents espais d’oci. 
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6. Volem eliminar les festes sexistes. Volem que els festes siguin           
participatives, ecològiques i econòmiques. 

ENTITATS 

Creiem que la gent és qui ha de fer cultura. 

Creiem que l’Ajuntament ha de facilitar la gestió i organització de la            
gent. 

 

ACCIÓ POLÍTICA 

1. Convertir la Casa de la Cultura Blanca d’Anjou i ca la Torre en els               
llocs on vagin les entitats. 

2. Volem que les associacions es puguin gestionar elles mateixes.          
Volem canviar el model de subvenció actual. 

3. Volem que les subvencions es donin amb criteris de qualitat. No            
es donaran subvencions a actes que s’organitzin per lucrar-se. 

 

EDUCACIÓ I LLENGUA 

Volem una educació igual per a tothom. 

Creiem que l’educació és l’eina per lluitar contra l’exclusió social. 

Volem que l’administració utilitzi la llengua catalana. 

També volem que les persones noves del poble coneguin i parlin la            
llengua catalana. 

 

ACCIÓ POLÍTICA 

1. Que l’escola bressol sigui pública. Volem que les persones que           
no es puguin pagar l’escola bressol puguin anar-hi. 
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2. Volem que les persones coneguin quins són els seus drets en la             
llengua. 

3. Tenir mestres que donin suport en els exàmens de recuperació.           
Volem que el repàs el facin en llocs públics del municipi. 

4. Que les persones noves del poble puguin aprendre català. Que a            
les escoles les assignatures es facin en català. 

5. Volem que hi hagi un bon traspàs d’informació des de l’escola            
bressol a l’escola i a l’institut. 
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6.- FEMINISME 
 
Construïm un municipi no​ ​patriarcal. 

Amb igualtat i defensa dels drets LGTBI, 
(lesbianes,gais,transsexuals bisexuals i   
Inter sexuals.) 
 
Defensant la lluita contra la violència de       
gènere. 
 

 
EMPODERAMENT FEMINISTA 
 
Les societats patriarcals es basen en una ideologia on domina          
l’home. 

Cal que les persones coneguin la discriminació i subordinació de la           
dona. 

Aquesta sensibilització ajudarà a canviar la societat. 

Empoderar-se implica que les dones accedim al poder. 

Les dones també som i tenim dret a gaudir de l’autonomia pròpia. 

Sinó és així a la dona se l’imposa una situació injusta. 

A la CUP apostem per canviar tot el que ja no ens serveix. 

Per tenir condicions de vida dignes. 

Complir amb les necessitats de tothom: de gènere, d’origen ètnic,          
de classe social, de diversitat funcional, d’edat, d’ opció sexual,          
d’expressió de gènere i d’ identitat de gènere). 

Volem ser una part activa en aquesta societat. 
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ACCIÓ POLÍTICA 

1. Millorar l’educació sexual. Detectar i prevenir l’assetjament sexual         
dels infants, joves i adults. 

2. Treballar per l’eradicació de la discriminació salarial per raons de           
gènere. Penalitzar les empreses que discriminin les dones. 

3. Dissenyar i impulsar mesures de conciliació de la vida personal i            
laboral. 

4. Crear un protocol de detecció i prevenció d’assetjament sexual i           
per raó de sexe. Instal·lar punts violeta en totes les festes populars. 

5. Treballar en contra de la reforma de la Llei de l’avortament i la              
reforma del Codi Penal. Donant suport a les dones que decideixin           
avortar. 

6. Proposar noms de dones per als carrers. Eliminar els noms dels            
carrers que tinguin relació amb vulneració de drets.  

 

RESPECTE A LA LLIBERTAT DE GÈNERE i D’ORIENTACIÓ        
SEXUAL 

A la CUP defensem el dret a ser subjectes autònoms i actius de la              
nostra pròpia sexualitat. 

El dret  a poder viure en una societat en què sigui acceptada la             
sexualitat i l’opció de gènere. 

Lluitarem en contra de l’exclusió de les persones LGTBI vers la           
inclusió social, educativa, laboral, cultural, sanitària, política,       
econòmica... 

De les violències masclistes i fòbies LGTBI. 
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L’homofòbia i la transfòbia no tenen cabuda en una societat oberta. 

 

ACCIÓ POLÍTICA 

1. Vetllar per a que els centres públics tinguin la sensibilització i            
educació òptima en la igualtat. 

2. Garantir que els cossos de policia municipal tinguin els protocols           
adequats i estiguin formats per atendre casos d’homofòbia i de          
transfòbia. 

3. Donar suport al moviment d’alliberament lèsbic, gai, transsexual,         
bisexual, i Inter sexual. 

4. Introduir la visió de gènere de forma transversal en totes les            
regidories i departaments de l’ajuntament. 

 

VIOLÈNCIA DE GÈNERE 

Durant el primer trimestre de l’any 2019 a Catalunya hi ha hagut            
més de 3.000 víctimes ateses de violència de gènere, (en aquest           
cas masclista) 

Un de les víctimes va ser mortal. 

A Tarragona 314 dones han estat ateses. 

Aquestes dades ens haurien de fer reflexionar vers la violència          
masclista. 

És per això que des de la CUP proposem una sèrie d’accions que             
ajudin a combatre-la. 

Calen reformes en els cossos de seguretat, en l’aparell judicial i les            
administracions. 

 

ACCIÓ POLÍTICA 
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1. Donar ajut i recursos per a  la detecció i recuperació de dones i              
infants que han patit violència masclista. 

2. Organitzar tallers d’autodefensa contra la violència masclista. 

3. Realitzar un protocol d’actuació en casos d’emergència. 

4. Dur a terme campanyes de prevenció i sensibilització de          
relacions abusives. 

5. Oferir formació específica sobre violència sexista als empleats         
municipals. 

6. Elaborar un pla d’actuació  de violència de gènere. 
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7.- JOVENTUT i ESPORTS 

Creem un municipi amb joventut crítica i       
empoderada. 
Facilitem l’accés a l’habitatge, al treball      
digne i al lleure. 
Lluitem contra la precarietat i l’exclusió      
social. 
 
 

 
JOVENTUT 
El jovent és troba en una situació de precarietat laboral. 

Dificultats per tenir habitatge. 

No hi ha polítiques per a que les persones joves puguin viure de             
forma independent. 

Són les famílies que assumeixen el cost social. 

I el jovent depèn constantment de la seva família. 

 

ACCIÓ POLÍTICA 

1. Crear una borsa d’habitatge i una borsa de treball juvenil. 

2. Donar suport i assessorament a joves en situació de precarietat. 

3. Crear el Consell de Joves 

4. Cedir part de la gestió del Casals de Joves al jovent associat o              
organitzat. 
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5. Promoure activitats d’oci que tinguin com a objectiu fomentar la           
relació entre el jovent. 

 
 
ESPORTS 
 
Des de l’Ajuntament és facilitarà la pràctica esportiva a tots els           
col·lectius. 

La pràctica esportiva ofereix benestar a la persona al llarg de tota la             
seva vida. 

Oferint així qualitat de vida, cohesió social, i cultural. 

 

ACCIÓ POLÍTICA 

1. Promoure la inclusió a la pràctica esportiva, especialment les          
persones en situació de risc. 

2. Crear una estació de trail running, per promoure  els esports de            
muntanya i platja. I dinamitzar el refugi esportiu de Remullà. 

3. Crear una coordinadora esportiva. Amb representació de totes les          
entitats esportives municipals. 

4. Potenciar i millorar els equips esportius femenins del municipi.          
Fomentar les activitats esportives sense gènere (korfball, flag,        
ultimate frisbee) i tradicionals. 

5. Aconseguir el segell de Destinació de Turisme​e Esportiu de          
qualitat. 

6. Fomentar l’activitat esportiva per a totes les edats. 

7. Reformar completament el pavelló municipal de Vandellòs. 
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8.- PODER POPULAR,   
DEMOCRÀCIA DIRECTA i   
TRANSPARÈNCIA 
 

Normalitzem les consultes populars com     
a mètode de presa de decisions. 

Constituïm Consells de Poble en cada      
nucli de població. 

 

 

Poder popular és un poble organitzat de forma democràtica i          
participativa. 

Participació ciutadana significa que la ciutadania tingui el poder de          
decisió. 

Des de la CUP creiem que és clau establir una relació permanent i             
bidireccional entre l’Administració pública i la ciutadania. 

Tenir eines de participació i col·laboració ciutadana en els         
assumptes públics. 

La transparència és una eina per a controlar l’ajuntament.  

Com més transparència més qualitat.. 

Els ciutadans tindran l’exercici del control sobre la gestió dels seus           
governants i administracions. 

Tots els poders públics es troben obligats a donar compte a la            
ciutadania de la seva activitat. 

És per tot això que volem configurar alternatives de govern.. 
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ACCIÓ POLÍTICA 

1. Normalitzar les consultes populars de presa de decisions. 

2. Constituir Consells de Poble en cada nucli de població o zona. 

3. Elaborar una auditoria externa dels comptes públics dels últims          
anys. 

4. Adaptar la pàgina web a la llei de transparència. Transmetent           
informació clara, objectiva i directa. 

5. Revisar el Reglament municipal de participació ciutadana.        
Possibilitant que la ciutadania pugui presentar mocions essent        
debatudes i votades al ple. 

6. Crear una figura dins de l’ajuntament que faci de pont entre el             
Consell de Poble i la institució. 

7. Promoure la limitació dels salaris de l’equip de govern. 

8. Promoure debats i consultes populars. 
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